
فرش�ید غضنفرپور| وقتی علی لاریجانی صبح 
روز یکش��نبه در جلس��ه فراکس��یون رهروان ولایت 
مجلس شرکت کرد تا به نمایندگان درباره واکنش های 
س��ریع و بدون فک��ر در مقابل مصوبه س��نای آمریکا 
هش��دار بدهد، فکرش را هم نمی کرد ک��ه دو روز بعد 
مجلس درگیر حواش��ی امضاهای همین طرح س��ه 
فوریتی شود که درنهایت هم به هیأت رئیسه مجلس 
تقدیم ش��د. چنان که از روایت نماین��دگان برمی آید 
محمدجواد کریمی قدوسی نماینده مردم مشهد روز 
 گذشته شخصا دست به کار شده و امضاهای پای طرح 
س��ه فوریتی اش را تا عدد 80 رس��انده است. کریمی 
قدوسی البته طرح را به هیأت رئیسه مجلس تقدیم کرد 
و اس��امی امضاکنندگان طرح را هم به رسانه ها داد. از 
این جا بود که راهروی مشترک نمایندگان و خبرنگاران 
پارلمان پر ش��د از صدای اعتراض نمایندگانی که در 
واکنش به س��وال خبرنگاران نسبت به محتوای طرح 
ارایه ش��ده از سوی کریمی قدوس��ی ابراز بی اطلاعی 
می کردند. این طرح که »طرح دفاع اسلامی و انقلابی 
و قانونمند از عزت، عظمت، هویت، شخصیت و اقتدار 
ملت ای��ران در ط��ول ادامه مذاکرات هس��ته ای« نام 
دارد، حالا با امضای 80 نماینده در اختیار هیأت رئیسه 
 قرار گرفته تا در اولین فرصت در دس��تورکار مجلس

 قرار بگیرد.
در نخس��تین واکنش ها نس��بت به ای��ن موضوع 
محمدحس��ین میرمحمدی عضو هی��أت نظارت بر 
رفتار نمایندگان به ایس��نا گفته است: »آن چیزی که 
از ما امضا گرفتند دارای عنوان س��ه فوریت نبوده و با 
آن چیزی که در رس��انه ها منتشر ش��ده تطابق ندارد 
با این اقدامی که انجام ش��د ما منصرف شدیم و اعلام 
انصراف کردیم زیرا حرکت کریمی قدوس��ی در رابطه 
با امض��ا گرفتن بدون لحاظ کردن کلمه س��ه فوریت 
خلاف شئونات نمایندگان اس��ت.« محسن بیگلری 
نماینده س��قز و بانه که نامش در فهرست نمایندگان 
امضا کننده طرح قرار دارد به ایرنا گفته است: »زمانی 
که کریمی قدوسی برای گرفتن امضا پیش ما آمد فقط 
جمله انتهایی برگ��ه ای را که در ب��الای آن هم اکنون 
به عنوان س��ه فوریتی نوشته شده است نش��ان داد و 
گفت می خواهیم نامه ای به رئیس جمهوری بنویسیم 
تا ش��أن خود را در مذاکرات هس��ته ای حفظ کنیم«. 
بیگل��ری تأکید کرده اس��ت: »این مت��ن و امضا های 
پیوس��ت آن کذب محض اس��ت. اکث��ر نمایندگان 
امضای خود پای این طرح را تکذیب می کنند و نسبت 
 به آن معترض هس��تند.« در همی��ن حال حجت الله 
خدایی سوری نماینده سلسله و دلفان نیز با بیان این که 

این طرح سه فوریتی کذب محض است به ایرنا گفته 
اس��ت: »من، آقایان بیگلری، نعمتی، میرمحمدی و 
برخی دیگر از دوس��تان این طرح سه فوریتی را امضا 
نکردیم و معترضیم چون در نامه ای که ما امضا کردیم 
به هیچ عنوان بحث سه فوریتی مطرح نبوده و امضای 
خود را پس خواهیم گرفت.« علیرضا س��لیمی نیز در 
اظهارات مشابهی به سایت تابناک گفته است: ما چیز 
دیگری امضا کرده بودیم. من  به آقای کریمی قدوسی 
هم گفتم،  کار خلاف اخلاقی انج��ام داده، ولی او چیز 
دیگری را به مجلس داده است. به گفته نماینده مردم 
رش��ت در مجلس طرحی در مجلس مطرح شد و ما و 
برخی  نمایندگان دیگر آن را امض��ا نمودیم؛ ازجمله 
من، موس��وی نژاد  و چند نماینده دیگر که گلایه هم 
کردیم، به او گفتیم  ما نامه سه فوریتی امضا نکرده ایم 
و ش��ما نباید این کار را انجام می دادی. محمدحسین 
فرهنگی عضو هیأت رئیسه مجلس نیز در اینباره گفته 
اس��ت: تعدادی از نمایندگان امروز به هیأت رئیس��ه 

مراجعه کرده و تذکر کتبی خود را نسبت به این اقدام 
نماینده مردم مشهد اعلام کردند و نسبت به آن شکایت 
داشتند. ما نیز برای بررسی بیشتر موضوع این شکایت 

را به اداره قوانین مجلس ارجاع دادیم.
درباره طرح جوسازی شد

بهرام بیرانوند نماینده مردم بروجرد در مجلس و از 
حامیان طرح سه فوریتی درباره این طرح به »شهروند« 
می گوید: »درباره طرح جوس��ازی کرده اند، براساس 
آنچه ما امضا کرده ایم و بر آن تأکید داریم تا زمانی که 
آمریکا می خواهد از شبح تهدید در مذاکرات استفاده 
کند مذاکره با آمریکا متوقف شود و با بقیه 1+5 ادامه 
پیدا کند«. به��رام بیرانوند ک��ه از نمایندگان نزدیک 
به جبهه پایداری محسوب می ش��ود در پاسخ به این 
پرسش که براساس چه سازوکاری قرار است آمریکا را از 
جریان مذاکرات هسته ای کنار بگذارید می گوید: »این 
خیلی حرف بسیار زشتی است که شما می زنید، این که 
ما با آمریکا مذاکره می کنیم حرف زش��تی است و اگر 

هم شما می گویید عملا این کار را انجام می دهیم پس 
باید بگوییم به مردم دروغ گفته ایم«. بیرانوند در تشریح 
سازوکار مدنظر خود و همفکرانش برای کنار گذاشتن 
آمریکا از مذاکرات گفت: »ما می گوییم با یکسری کشور 
مدعی و کشورهایی که عضو شورای امنیت و اعضای 
موثر آژانس هس��تند مذاکره و ابهامات آنها را برطرف 
می کنیم، قرار نیس��ت بپذیریم ک��ه آمریکا جای کل 
جهان تصمیم می گیرد. آمریکا یک کشور است، نه همه 
دنیا«. او در پاس��خ به این سوال که چگونه می خواهید 
کشورهای دیگر را متقاعد کنید که آمریکا از مذاکرات 
کنار گذاشته شود گفت: »خب، معقول هم نیست که ما 
زیر شبح تهدید مذاکره کنیم. وقتی شمشیر بالای سر 
ما است مذاکره نمی کنیم دیکته قدرت ها را می پذیریم 
که مردم ما این موض��وع را نمی پذیرند و هیچ گاه زیر 
بار حرف زور نمی روند. بیرانون��د درباره اظهارات آقای 
لاریجانی هم می گوید که اساس��ا اطلاع��ی از نظرات 

لاریجانی در این خصوص ندارد.«

گپروی خط خبر  حواشی تلاش در مجلس
 برای متوقف کردن مذاکرات هسته ای 

   برخی از نمایندگان می گویند کریمی قدوسی به دلیل دیگری از آنان امضا گرفته و سپس نام شان را به عنوان حامی طرح سه فوریتی اش به رسانه ها داده است
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تحلیلگر سیاسی: 

 ورود پول کثیف به انتخابات 
ربطی به دولت ندارد

بحث ورود پول های 
انتخابات  کثی��ف ب��ه 
ادام��ه  همچن��ان 
درحال��ی  ای��ن  دارد. 
اس��ت ک��ه عبدالرضا 
وزیر  رحمانی فضل��ی، 
کش��ور دول��ت تدبیر و 

امید، بارها به مصادیق پول های کثیف اش��اره کرد 
و گفت که منظور پ��ول قاچاق مانند قاچ��اق دارو 
یا موادمخدر اس��ت. با این حال اما پس از طرح این 
بحث تحلیل ه��ای متفاوتی ارایه ش��د. اخیرا نیز از 
س��وی برخی نمایندگان تحلیلی ارایه شده مبنی 
بر این که بخش��ی از ای��ن پول ه��ای کثیف همان 
حمایت نهادهایی اس��ت که بودجه آنه��ا از دولت 
تأمین می شود. جلال جلالی زاده، نماینده مجلس 
شش��م ش��ورای اس��لامی، اما بر این باور است که 
طرح چنین بحثی برای به انحراف کش��اندن اصل 
ماجراست. مشروح این گفت وگو با جلالی زاده را در 

زیر می خوانید.
برخی معتقدند که سرنخ پول های کثیف را 
باید در منابع دولتی جست وجو کرد. شما این 

مسأله را قبول دارید؟ 
اول بای��د در نظر داش��ته باش��یم که ه��ر فردی 
می خواهد وارد انتخابات ش��ود، ارتباطاتی با نهادها 
یا اش��خاصی دارد که برای تبلیغات انتخاباتی از آن 
استفاده می کند؛ چراکه هر کس خودش به تنهایی 
نمی تواند در انتخابات ب��ار مالی یا همه هزینه های 
اختصاصی را تحمل کند. در این بین افراد با برخی 
نهادهایی که وابس��تگی هایی به یک جریان فکری 
دارند یا این که نهادهایی که بودجه ش��ان از دولت 
تأمین می ش��ود، ارتب��اط می گیرند و ای��ن روالی 
طبیعی اس��ت. حتی در برخی مواقع هم برعکس 
است یعنی گاهی برخی از همین نهادها می خواهند 
از افراد حمایت کنند. حالا این که بگوییم این بدان 
معنی اس��ت که پول کثی��ف وارد انتخابات ش��ده 
است، درست نیس��ت. مگر بودجه برخی نهادها که 
از دولت تأمین می شود را می توان گفت که این پول 
منبعی نامش��خص دارد و کثیف است؟ بنابراین به 
 نظر من طرح این مباحث به انحراف کشاندن اصل

 مطلب است.
چرا باید اصل مطلب را به انحراف بکشانند؟

به این دلیل که شاید با طرح مسأله اصلی اتفاقاتی 
بیفتد که به ضررش��ان باش��د. طبیعی است که در 
کش��ورهایی که فعالیت اح��زاب زیاد اس��ت، آنها 
درآمدهای مستقل دارند و کاندیداهایشان را معرفی 
می کنن��د. اما در کش��وری مثل ای��ران که چندان 
احزاب فعال نیستند و فعالیت های موسمی دارند، 
تأمین هزینه هایشان برعهده نهادها یا اشخاص قرار 
بگیرد. بیش از آن که به موضوع نهادها و بودجه آنها 
حساس باشیم باید به بودجه اشخاص توجه داشته 
باشیم. اشخاصی که از کاندیداها حمایت های مالی 
می کنن��د و میلیاردی پ��ول خرج می کنن��د، باید 
مشخص شود که چطور و از کجا چنین درآمدهایی 
کس��ب کرده اند؟ حالا ش��ما فکر کنید که به جای 
چنین کاری ما به بودجه نهادها که از طریق دولت 
تأمین می شود، متمرکز شویم و این درحالی است 
که اصل ماجرا چیز دیگری است و بودجه نهادها را 

حتی نمی توان به عنوان مسأله فرعی دانست. 

خبر

مشاور رئیس جمهوری هرگونه تغییر را 
در هیأت دولت تکذیب کرد

مشاور رس��انه ای رئیس جمهوری، هرگونه خبر 
تغییر و جابه جایی در هیأت دول��ت را تکذیب کرد. 
 به گ��زارش ایرنا، محمدرض��ا صادق روز گذش��ته

 پ��س از عی��ادت از دکتر علی اکب��ر صالحی رئیس 
سازمان انرژی اتمی در پاس��خ به سوال خبرنگاران 
مبنی بر تغییر در هیأت دولت گفت: اکنون باید بیشتر 
به فکر مسائل ملی باشیم و نباید به شایعات دامن زد. 
برخی منابع طی روزهای اخیر گمانه هایی را در مورد 
تغییر در ترکیب هیأت دولت مط��رح کرده اند. وی 
همچنین در پاسخ خبرنگار دیگری مبنی بر این که 
شنیده شده این تغییرات در آستانه انتخابات مجلس 
شورای اسلامی صورت خواهد گرفت، این موضوع را 
شایعه خواند و بار دیگر تکرار کرد که نباید به این گونه 

مسائل دامن زد.

 رئیس جمهوری 
 درگذشت حجت الاسلام

 مهدی موحدی کرمانی را تسلیت گفت
پیام��ی  در  روحان��ی  حجت الاس��لام حس��ن 
ش��یخ  حجت الاسلام والمس��لمین  درگذش��ت 
مهدی موحدی کرمان��ی را به آی��ت الله محمدعلی 
موحدی کرمانی، خان��واده و علاقه مندان آن مرحوم 
تس��لیت گفت. به گ��زارش پای��گاه اطلاع رس��انی 
ریاست جمهوری، در متن پیام رئیس جمهوری آمده 
است: » حضرت آیت الله محمدعلی موحدی کرمانی 
درگذش��ت ب��رادر بزرگوارت��ان حجت الاس��لام و 
المس��لمین ش��یخ مه��دی موحدی کرمان��ی را به 
جنابعالی، خانواده محترم و علاقه مندان آن مرحوم 
تسلیت می گویم و برای این عالم متقی و مروج معارف 
اسلامی که فرزند ش��هیدش را نیز در راه عزّت اسلام 
هدیه کرد، رحمت و رضوان و برای بازماندگان صبر و 

اجر از درگاه خداوند متعال مسألت دارم.«

علی اکبر صالحی تحت عمل جراحی قرار گرفت
 وزیر بهداشت: 

حال عمومی صالحی خوب است
علی اکبر صالحی، رئیس س��ازمان ان��رژی اتمی، 
دوش��نبه گذش��ته، ب��ه عل��ت پارگ��ی روده در اثر 
کولونوسکپی در بیمارستان بهمن دو بار مورد عمل 
جراحی قرار گرفت. به گزارش ایرنا، در همین راس��تا 
بهروز کمالوندی، سخنگوی س��ازمان انرژی اتمی با 
بیان این که حال دکتر علی اکبر صالحی رو به بهبود 
است، گفت: صالحی دوشنبه گذش��ته، روز پرکاری 
داش��ت که همین فش��ار کاری باعث بروز ناراحتی 
در معده و روده وی ش��د. همچنین  هاش��می، وزیر 
بهداش��ت نیز روز گذش��ته از حال عمومی صالحی 
اب��راز رضایت کرد و از بس��تری مان��دن او طی 2 روز 
آینده خبر داد. عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور، 
محمدج��واد ظریف وزی��ر امور خارج��ه، معصومه 
ابت��کار رئی��س س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت، 
محمدرضا عارف عضو مجمع تش��خیص مصلحت 
نظام، محمدرضا صادق مش��اور رئیس جمهوری در 
امور رس��انه، سیدحسین  هاشمی اس��تاندار تهران، 
حجت الاسلام سیدمصطفی میرلوحی داماد مرحوم 
آیت الله مهدوی کنی، علاءالدی��ن بروجردی رئیس 
کمیس��یون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
ش��ورای اس��لامی، محمود واعظی وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاع��ات، دکتر علیرضا مرن��دی نماینده 
مجلس شورای اس��لامی و سیدمحمدعلی شهیدی 
 رئیس بنیاد ش��هید و امور جانبازان صبح سه شنبه

 به ملاقات رئیس سازمان انرژی اتمی رفتند.

نهاوندیان در مراسم یادبود آیینه وند: 
 مرحوم آیینه وند

 به آنچه می گفت عمل می کرد
محمد نهاوندیان رئیس دفتر رئیس جمهوری روز 
گذشته در مراس��م یادبود مرحوم صادق آیینه وند با 
بیان این که علمای عامل کسانی هستند که حجت 
کلام در عمل شان نشان داده می شود، گفت: مرحوم 
آیینه وند از کس��انی بود که به آنچه می گفت، عمل 
می کرد و در روزگاری ک��ه جامعه ما آزرده، رنجیده و 
زخم خورده از افراط و تفریط اس��ت به چنین کسانی 
نیاز ف��راوان داریم. ب��ه گزارش پایگاه اطلاع رس��انی 
دفتر ریاست جمهوری، رئیس دفتر رئیس جمهوری 
فاجعه بارترین ضربه به اسلام به عنوان دین هدایت را 
معرفی این دین به عن��وان مکتبی که از آن بی عملی 
و خشونت و قتل برمی خیزد، دانست و اظهار داشت: 
ارایه یک الگوی اعتدالی در همه ساحت های حیات 
از سیاس��ت، اقتصاد تا فرهنگ و اجتماع، بزرگترین 
مسئولیت امروز دلس��وزان دین خداست و بر ماست 
که برای حراست از دین خدا پرچمدار اعتدال باشیم. 

 دیدار احمدی نژاد
 با آیت الله  هاشمی شاهرودی

محمود احمدی نژاد با آیت الله  هاشمی ش��اهرودی 
دیدار کرد. به گزارش ایس��نا، محم��ود احمدی نژاد 
ب��ا حض��ور در دفت��ر آیت الله هاشمی ش��اهرودی از 
وی ب��ه خاطر حض��ور در مراس��م ترحی��م والده اش 
قدردان��ی ک��رد. احمدی ن��ژاد در ای��ن دی��دار ک��ه 
 غلامحسین الهام نیز حضور داشت با اشاره به حضور

 آیت الله  هاشمی ش��اهرودی در آیین ترحیم مراسم 
والده اش که تسلای خاطر بازماندگان را درپی داشت 
از این اقدام ایشان تقدیر نمود. براساس  آنچه که دفتر 
رئیس دولت نهم و دهم اعلام کرده است، همچنین در 
این دیدار آیت الله  هاشمی شاهرودی با تأکید بر نقش 
تربیتی مادران در جامعه و خانواده از مقام مادر گرانقدر 
 دکتر محمود احمدی نژاد در پرورش فرزندان انقلاب 

تجلیل کرد.

خبر

عضو ارش��د تیم مذاکره کننده هس��ته ای ایران 
درباره این دور از مذاک��رات در وین گفت که درباره 
بخش نسبتاً قابل توجهی از متن توافق شده است. 
س��یدعباس عراقچی عضو ارشد تیم مذاکره کننده 
هس��ته ای ایران درباره ای��ن دور از مذاکرات در وین 
گفت: این سومین دوری است که ما کار روی نگارش 

پیش نویس تفاهم یا توافق نهایی را ادامه می دهیم.
 عراقچی در گفت وگو با خبرگزاری صداوسیما در 
فرودگاه وین افزود:  این مذاکرات پیش��تر در وین و 
نیویورک برگزار شده بود. وی با اشاره به اینکه ما در 
نیویورک موفق شدیم به نخستین پیش نویس متن 
برس��یم و الان کار روی این پیش نوی��س ادامه پیدا 
خواهد کرد، افزود:  این پیش نویس براساس مفاهیم 
و راه حل هایی اس��ت که در لوزان به دست آمده و ما 
باید به این راه حل ها و مفاهیمی که در لوزان به دست 
آمده وفادار باشیم و تنها در همان چارچوب مذاکره 
خواهیم کرد و سعی می کنیم که به یک متن مکتوب 

برسیم.
مذاکره کننده ارشد تیم هس��ته ای ایران در پاسخ 
به این س��وال که چند درصد از کار انجام شده است، 
گفت:  خیلی نمی توان  درصدی اعلام کرد، به هرحال 
ما اکنون متنی داریم که بخش نسبتاً قابل توجهی از 
آن و حتی همه عباراتش توافق شده، ولی یک بخش 
از آن هنوز مورد اختلاف نظر است. وی ادامه داد:  در 
برخی از پاراگراف ها یک عبارت مورد اختلاف است 

و در برخی از پاراگراف ها یک جمله و بعضی از جاها 
کل عبارت مورد اختلاف است، ولی یک بخش قابل 

توجهی الان به اتمام رسیده است.
عضو ارشد تیم مذاکره کننده هس��ته ای ایران در 
ادامه گفت:  امیدواری��م زودتر از دهم تیرماه بتوانیم 
جمع بندی نهایی را داشته باشیم. وی افزود:  عوامل 
مختلفی در داخ��ل اتاق مذاک��رات و خ��ارج از آن 
هست که می تواند مانع ش��ود، ما با همه این عوامل 
همزمان درحال مقابله هستیم و مذاکرات را پیگیری 
می کنیم. بسیار امیدوار هستیم حتی قبل از موعد 
مقرر هم به توافق برسیم. وی در پاسخ به این سوال 
که آیا تدوین پیش نویس با حضور همه طرفین و یا 
بخشی از مذاکره کنندگان انجام می شود، گفت:  از 
طرف مقابل، خانم »هلگا اشمیت« معاون و مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا به نمایندگی از دیگر 
کش��ورها مذاکره می کنند و در تماس دایم با بقیه 

هستند.
وی افزود:  کارشناسان بقیه کشورها هم در جلسات 
حضور دارند و ایش��ان نیز در مشورت مرتب با بقیه 
کشورها هستند. روز جمعه معاونین وزرای خارجه 
بقیه کش��ورها هم به این مذاکرات ملحق خواهند 
ش��د و پس از آن یک جلسه جمعی خواهیم داشت. 
عراقچی گفت: روز پنجشنبه ملاقات دوجانبه ای با 
آمریکایی ها خواهیم داشت و یک قرار ملاقات هم با 

هیأت چینی در همان روز خواهیم داشت.

عراقچی:  

درخصوص بخش قابل توجهی از متن توافق شده است

خبر

معاون حقوقی رئیس جمهوری روز گذش��ته در 
نشست تعامل دانش��گاه و دولت، از خلأ های قانونی 
برای مبارزه با رانت صحبت کرد. براس��اس گزارش 
ایرنا، الهام امین زاده در این نشست گفته است که در 
روند مبارزه با فساد در کشور باید به جای مچ گیری 
پیشگیری کنیم. اما متاس��فانه درحال حاضر برای 
مبارزه با رانت های پنهانی در کشور، خلأ قانونی داریم 
که باید در این زمینه چاره اندیشی شود. او خواستار 
مش��ارکت همه قوا برای مبارزه با فساد شد و تاکید 
کرد: باید با برداش��تن قوانین مزاحم و اصلاح برخی 
قوانین، به صورت ارزش��مند و علمی با فساد مبارزه 
کنیم. وی منزوی بودن مباح��ث حقوقی را یکی از 
آسیب های کشور دانست و گفت: بخش های حقوقی 
هم اکنون در دستگاه ها و استانداری ها جایگاه ویژه ای 
دارند و بی تردید حضور ی��ک حقوقدان هنگام عقد 
قراردادهای دستگاه ها و وزارتخانه ها باعث می شود تا 
اقدامات صورت گرفته در سلامت کامل و با کاهش 

هزینه ها همراه باشد.
امین زاده با بیان این که در دولت تدبیر و امید، جو 
حقوقی بسیار خوبی در سطح کشور به وجود آمده 
اس��ت، گفت: در یک سیس��تم حکمرانی شایسته 
مبتنی بر قانون باید مبنای کار را همانند کشورهای 
پیشرفته توجه به مسائل حقوقی قرار دهیم. معاون 
حقوقی رئیس جمهوری، فساد و رانت را مانع اصلی 
رس��یدن به توس��عه اقتصادی و اجتماعی کش��ور 

توصیف ک��رد و افزود: تنها راه رس��یدن به توس��عه 
اقتصادی و اجتماعی در کشور، جلوگیری از فساد و 

رانت های پنهان است.
او با تاکید بر این که اگر در کش��ور منافع فردی بر 
منافع جمعی ترجیح یابد، توسعه و مردم سالاری در 
نظام شکل نخواهد گرفت، اظهار داشت: باید با مبارزه 
گسترده تر با فس��اد و رانت پنهانی در کشور، حس 
اعتماد مردم به نظام را بیش از پیش تقویت کنیم چرا 
که وجود فساد می تواند حتی مشروعیت یک نظام 
را زیر سوال ببرد. امین زاده با اشاره به پیام 8 ماده ای 
رهبر انقلاب به منظور مبارزه با فساد، گفت: با وجود 
گذشت 14 س��ال از این پیام هنوز نتوانسته ایم این 

منویات مقام معظم رهبری را عملیاتی کنیم.
او ب��ا بیان این که باید مب��ارزه با فس��اد را از درون 
کشور ش��روع کنیم، تصریح کرد: موسسه شفافیت 
بین المللی، کش��ور ایران را از نظر شاخص فساد در 
رتبه 136 در بین 175 کش��ور دنیا قرار می دهد که 
این آمار ضعیف به هیچ عنوان مناسب کشور نیست 
و در ارتباطات بین المللی جمهوری اسلامی ایران با 
دیگر کشورها بس��یار اثرگذار است. معاون حقوقی 
رئیس جمه��وری در ادامه به فس��اد های اقتصادی 
گسترده طی سال های گذشته اش��اره کرد و اظهار 
داشت: وقتی پولی از کشور خارج شد دیگر فایده ای 
ندارد و باید با پیشگیری جلوی اتفاقات جبران ناپذیر 

را بگیریم.

معاون حقوقی رئیس جمهوری:   

برای مبارزه با رانت های پنهانی خلأ قانونی داریم


